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PROTOKÓŁ NR XI.2025 

z Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu,  

która odbyła się w dniu 27 marca 2025r. 

w godzinach: 1500 - 1715 

w Sali Sesyjnej mieszczącej się przy ul. Wieluńska 2, 98-430 Bolesławiec 

 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia XI Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu dokonał jej Przewodniczący - 

Pan Artur Dulski, zwany w dalszej części protokołu Przewodniczącym Rady. 

Przewodniczącym Rady poinformował, że obrady sesji są nagrywane i 

transmitowane. 

W oparciu o załączoną listę obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że 

obrady są prawomocne - obecnych 14 radnych  

                     – nieobecny radny: Sandra Jakóbczyk - nieobecność 

usprawiedliwiona 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Burmistrz Miasta i Gminy Bolesławiec -  Jarosław Kubiś, 

Sekretarz Gminy - Agata Wypych, 

Skarbnik Gminy - Anna Grela, 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa - Ewa Janik,  

Radca Prawny - Karolina Markiewicz, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bolesławcu – Karol Grela 

pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w Bolesławcu,  

sołtysi sołectw z terenu gminy zgodnie z lista obecności (załącznik do 

protokołu).  

 

2. Przyjęcie porządku sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek Radnym jest znany. 

Został przekazany wraz z materiałami - projektami uchwał. 

W związku z powyższym, Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje do 

zmiany porządku sesji.   
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Burmistrz zgłosił wprowadzenie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru położnego w obrębie ewidencyjnym Bolesławiec, w gminie 

Bolesławiec.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś zgłasza inne zmiany do porządku obrad.  

Innych zmian nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w 

sprawie wprowadzenia zmian do porządku obrad. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad 

przyjęciem porządku obrad po zmianach.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania.   

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

 

Porządek obrad przyjęty, po zmianach:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu  

4. Podjęcie uchwał:  
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1) w sprawie udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Wieruszowskiego (dot. PKS) 

2) w sprawie udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Wieruszowskiego (dot. drogi w Chróścinie), 

3) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025, 

4) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Chróścin, 

5) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mieleszyn, 

6) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żdżarach, 

7) w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka w Bolesławcu oraz nadanie mu 

statutu, 

8) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bolesławiec na 

2025 rok, 

9) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położnego w obrębie 

ewidencyjnym Bolesławiec, w gminie Bolesławiec. 

5. Informacja Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej w dnia 20 

lutego 2025r. kontroli, w zakresie kontroli umów zleceń i umów o dzieło za 

rok 2024 oraz analiza wyników kontroli przeprowadzonej przez Regionalną 

Izbę Obrachunkową w Łodzi w roku 2023.  

6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Bolesławiec o pracy w okresie między 

sesjami.  

7. Interpelacje, wnioski, zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu.  

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został przesłany radnym drogą 

elektroniczną i był wyłożony na sali obrad.  

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do protokołu – uwag nie 

zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w 

sprawie przyjęcia protokołu z X Sesji Rady Miejskiej w Bolesławcu  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

W tym miejscu Przewodniczący Rady i Burmistrz Miasta i Gminy Bolesławiec 

złożyli życzenia z okazji Dnia Sołtysa wszystkim sołtysom z terenu gminy 

Bolesławiec. 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Wieruszowskiego (dot. PKS) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, odczytał tytuł 

uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

XI/81/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 27 marca 2025r.  w sprawie 

udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Wieruszowskiego (załącznik do protokołu). 

 

2) w sprawie udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Wieruszowskiego (dot. drogi w Chróścinie) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: 

Przewodniczący komisji Rozwoju Gminy – B. Zuzek, który uzasadnił 

obniżenie dotacji z 200.000 zł do kwoty 100.000 zł. Przewodniczący 

poinformował, że ze względu na ciężką sytuację finansową oraz uwzględnienie 

oczekiwań mieszkańców co do remontu drogi został wypracowany kompromis 

w postaci dotacji dla powiatu wieruszowskiego w wysokości 100.000 zł.   

Burmistrz Miasta i Gminy Bolesławiec - J. Kubiś, który również w swojej 

wypowiedzi nawiązał do przeprowadzonej analizy finansowej, która 

przeprowadzona została podczas komisji. Burmistrz poinformował, iż sytuacja 

finansowa gminy diametralnie zmieniła się po ostatniej sesji. Następnie 

poinformował o złożonym wniosku Starostwa Powiatowego do tut. urzędu na 

kwotę 350.000 zł. Starostwo poinformowało, również, iż otrzymało 

dofinansowanie w wysokości 50% do drogi, której koszt inwestycji wynosi 

1.400.000 zł. Wysokość dotacji dla powiatu wieruszowskiego została omówiona 

na wcześniejszej  komisji i wówczas ustalono, iż gmina przekaże kwotę 200.000 

zł. Starostwo przychyliło się do uzgodnionej kwoty i dodatkowo, w ramach tych 

środków, miał zostać wykonany remont chodnika na ul. Kościuszki oraz chodnik 

przy Poczcie na ul. Wieluńskiej w Bolesławcu. W związku z obniżeniem 

środków dotacji Starosta Wieruszowski poinformował, że inwestycja drogowa w 

Chróścinie zostanie wykonana, jednak remont chodników nie zostanie 

zrealizowany.      

Radny P. Fikus odnosząc się do słów Przewodniczącego Komisji oraz do 

słów Burmistrza poinformował, że w planach Pan Starosta ma remont drogi i 

chodnika w Żdżarach, gdzie oczywiście starostwo zawnioskuje o część 
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środków, niestety obecnie gmina nie posiada środków, bo jak powie Pani 

Skarbnik należy zaciągnąć kredyt. To jest pokłosie tej złej decyzji, jaką było 

pozostawienie szkół. Dalej Radny zapytał, czy w tym roku rodzice również 

przyjdą i będą skandować i prosić o zatrzymanie szkoły. Radny również 

nawiązał do planu zagospodarowania przestrzennego wprowadzonego w 

2002r. na obszarze niemal całej gminy, co odbija się echem, po dzień dzisiejszy, 

blokując rozwój gminy. Na koniec Radny poprosił, aby w momencie ponownej 

rozmowy na temat oświaty nie podejmować pochopnej decyzji.  

Sołtys sołectwa Bolesławiec - Robert Fiączek zapytał, czy jeżeli 

mieszkańcy sołectwa Bolesławiec wyrazili by zgodę na przekazanie środków z 

funduszu sołeckiego w kwocie 17.000 zł na chodnik to, czy była by możliwość 

wykonania chodnika na ul. Kościuszki, ponieważ zdaniem sołtysa, jest to 

bardzo ważny odcinek chodnika, ponieważ prowadzi m.in. do ośrodka zdrowia. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że jest to „kropla w morzu 

potrzeb”. Natomiast Kierownik E. Janik poinformowała, że o przeznaczeniu 

środków z funduszu sołeckiego decydują mieszkańcy. Jest również jakaś 

słuszność, aby zrezygnować z części zadań, na rzecz innych. Natomiast to, czy 

my zabezpieczymy w budżecie środki jako pracownicy merytoryczni to nie jest 

wszystko, ponieważ decyduje o tym budżet gminy oraz radni, czy widzą takie 

zadanie, a zadanie na pewno jest bardzo ważne.  

Radny Sz. Pokora zwrócił się do Pani Kierownik z pytaniem o materiał na 

remont chodnika, czy jest zdeponowany, ponieważ w kwestii chodnika na ul. 

Kościuszki rozmowa jest tylko o wykonaniu chodnika, a nie o materiale. 

Kierownik przyznała, że materiał jest, znajduje się na PSZOK-u.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Burmistrza z pytaniem o termin 

realizacji inwestycji drogowej na ul. Wieluńskiej, ponieważ po co wydawać dwa 

razy środki, jeżeli ma być remont całego odcinka drogi. W odpowiedzi Burmistrz 

poinformował, że inwestorem jest powiat. Projekt jest lub będzie wykonany i 

powiat będzie wnioskował o dofinansowanie, więc jest to dopiero w 

perspektywie czasu. Natomiast chodnik przy Poczcie, o którym mowa, dotyczy 

tylko małego fragmentu (ok. 30-50 m), tylko ten odcinek był by wyremontowany.  

Następnie Burmistrz również zwrócił uwagę, że gmina powinna utrzymywać 

dobre relacje z powiatem, powinna współpracować i powinno się to również 

brać pod uwagę, ponieważ większość mieszkańców mieszka przy drogach 
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powiatowych i również ten fakt powinno się wziąć pod uwagę, przy 

podejmowaniu wszystkich decyzji.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, odczytał tytuł 

uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

XI/82/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 27 marca 2025r.  w sprawie 

udzielenia pomocy publicznej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Wieruszowskiego (załącznik do protokołu) 

 

3) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025   

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika Gminy o słowo 

wstępu.   

Skarbnik poinformowała, że zgodnie z ustaleniami na komisji zostały 

naniesione zmiany. Zmiany dotyczą kwoty zmniejszenia dotacji dla powiatu 

wieruszowskiego oraz uwzględnienie kwoty przeznaczonej na funkcjonowanie 

żłobka, która została przyznana w drugiej transzy rozliczenia z programu 

Maluch Plus.  

Wszystkie wprowadzone zmiany do budżetu zostały naniesione i przedstawione 

radnym w materiałach.  

Następnie została otwarta dyskusja.   
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Dyskusji nie podjęto. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził 

kworum, odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

XI/83/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 27 marca 2025r. w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2025 (załącznik do protokołu)  

 

4) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Chróścin, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził 

kworum, odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

XI/84/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 27 marca 2025r.  w sprawie 

utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Chróścin (załącznik do 

protokołu). 

 

5) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mieleszyn, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził 

kworum, odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

XI/85/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 27 marca 2025r.  w sprawie 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mieleszyn (załącznik do protokołu)  

 

6) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żdżarach, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
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W dyskusji głos zabrał: 

Radny Marek Lis, który na wstępie wypowiedzi poinformował, że 

wypowiedź Radnego dotyczy wszystkich trzech zespołów, ponieważ są bardzo 

podobne uchwały. Radny poinformował, że statuty szkół są bardzo ogólne, 

dlatego też należy dużo staranności włożyć w statuty szczegółowe szkół i 

przedszkoli. Następnie Radny odniósł się do wypowiedzi Radnego P. Fikusa. 

Radny poprosił o uszanowanie głosu większości rady, w związku z 

pozostawieniem szkoły i przedszkola w Mieleszynie i Chróścinie oraz 

niewracanie do tego tematu za każdym razem, przy podejmowaniu kolejnych 

uchwał. Zadaniem Radnego czas pokaże i zweryfikuje podjętą decyzję. Na 

koniec Radny zwrócił się do obecnego Dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Bolesławcu, życząc dużo cierpliwości wdrażaniu statutów szczegółowych.  

Przewodniczący Rady sprostował, iż przedmiotowe uchwały dotyczą 

szkół w Mieleszynie, Chróścinie i Żdżarach, natomiast w szkole w Bolesławcu 

nic się nie zmienia.  

Burmistrz zwracając się do radnego M. Lisa poinformował, że w dniu 

dzisiejszym jest pierwsza okazja, która jest pokłosiem ostatnich 

podejmowanych decyzji podczas ostatniej sesji. Tak jak było mówione zostały 

przeprowadzone wcześniejsze negocjacje ze Starostą, gdzie została ustalona 

kwota, która została zmieniona. Następnie Burmistrz odniósł się do planu 

zagospodarowania przestrzennego, który ogranicza przedsiębiorców i 

mieszkańców. Dalej nawiązał do inwestycji, które obecnie są zagrożone w 

realizacji, ze względu na koszt utrzymania placówek oświatowych. Na koniec 

podkreślił, że również nie chce wracać za każdym razem do tematu oświaty, 

jednakże podjęta decyzja ma wielowymiarowy wydźwięk. Ponadto należy wziąć 

pod uwagę głos wszystkich mieszkańców gminy, a nie tylko część i ma 

nadzieję, że z czasem sytuacja ulegnie zmianie.  

Radny M. Lis w odpowiedzi poinformował, że zgadza się z Burmistrzem, 

jednakże w przypadku wystąpień stowarzyszeń do sądu o rekompensatę, nie 

wiadomo w jakiej wówczas gmina była by sytuacji, czy na ten cel nie było by 

trzeba więcej środków zarezerwować.  

Więcej głosów w dyskusji nie odnotowano.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził 

kworum, odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
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Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

XI/86/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 27 marca 2025r.  w sprawie 

utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żdżarach (załącznik do 

protokołu)  

 

7) w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka w Bolesławcu oraz nadanie mu 

statutu, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Sekretarz Gminy poinformowała, że wszystkie kwestie poruszane na 

komisji zostały naniesione do uchwały - dotyczy punktu w sprawie 

przyjmowania do żłobka oraz w kwestii nazwy. Został utrzymany zapis, iż jest to 

Gminny Żłobek w Bolesławcu, a jeśli chodzi o nazwę własną to zawsze napis 

na budynku może się pojawić. Trzeba jednak wiedzieć, iż żłobek jak i 

przedszkole są odrębnymi jednostkami budżetowymi, które w tym przypadku, 

znajdują się w tym samym budynku.  

Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, odczytał tytuł 

uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

XI/87/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 27 marca 2025r.  w sprawie 

utworzenia Gminnego Żłobka w Bolesławcu oraz nadanie mu statutu (załącznik 

do protokołu)  

 

8) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bolesławiec na 

2025 rok, 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gminy – 

Bartłomieja Zuzka o przedstawienie opinii. 

Opinia komisji jest pozytywna i stanowi załącznik do protokołu.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził 

kworum, odczytał tytuł uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3  

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Aneta Kmiecik-Gwizdek, 

Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, 

Szymon Pokora, Kosma Świergiel, Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Fikus, Marek Lis, Tomasz Lis 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

XI/88/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 27 marca 2025r.  w sprawie 
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przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bolesławiec na 2025 rok (załącznik do 

protokołu)  

 

9) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położnego w obrębie 

ewidencyjnym Bolesławiec, w gminie Bolesławiec 

Przewodniczący Rady poinformował, że do przedmiotowej uchwały nie ma 

opinii, ponieważ uchwała z ostała wprowadzona i prosi o słowo wstępu 

przedstawiciela urzędu 

Kierownik E. Janik poinformowała, że projekt uchwały dotyczy zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przyjętego na podstawie 

uchwały nr IX/74/2025 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 28 stycznia 2025r. 

Proponowana zmiana jest konsekwencją realizacji założeń o konieczności 

uelastycznienia planowania przestrzennego na terenie gminy, w celu 

dostosowania się do zmian i potrzeb zgłaszanych przez radnych, mieszkańców 

i przedsiębiorców oraz pełniejszego wykorzystania potencjału gospodarczego. 

Głównym celem sporządzenia planu ma być wprowadzenie korekty rozwiązań 

brzmienia wybranych ustaleń tekstowych i części graficznej. Ma to na celu 

umożliwienie dogodniejszego i pełniejszego wykorzystania terenu objętym 

planem.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, gdzie 

Przewodniczący Rady zapytał o koszt. 

W odpowiedzi Kierownik E. Janik poinformowała, że prawdopodobnie 

będzie konieczność przeprowadzenia postępowania przetargowego, ponieważ 

wcześniej zostały podjęte uchwały o przystąpieniu do sześciu planów. Jednakże 

koszt wyniesie ok. 30.000 zł.  

Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, stwierdził kworum, odczytał tytuł 

uchwały i przystąpił do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania.   

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Marianna Cierkosz, Artur Dulski, Damian Dybek, Piotr Fikus, Aneta Kmiecik-

Gwizdek, Marek Lis, Tomasz Lis, Katarzyna Maślanka, Renata Maślanka, 

Andrzej Ochocki, Marzena Piekielna, Szymon Pokora, Kosma Świergiel, 

Bartłomiej Zuzek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę NR 

XI/89/2024 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 27 marca 2025r.  w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położnego w obrębie ewidencyjnym Bolesławiec, w 

gminie Bolesławiec (załącznik do protokołu)  

 

5. Informacja Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej 

w dnia 20 lutego 2025r. kontroli, w zakresie kontroli umów zleceń i 

umów o dzieło za rok 2024 oraz analiza wyników kontroli 

przeprowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Łodzi w 

roku 2023.  

Przewodniczący Rady przekazał głos Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej – 

Pani A. Kmiecik-Gwizdek, która odczytała protokół z kontroli (załącznik do 

protokołu).  

Następnie została otwarta dyskusja. 

Przewodniczący Rady zapytał o odpowiedź Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w związku ze złożeniem wniosku.  

W odpowiedzi Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że 

zostały podjęte stosowne rozmowy i prawdopodobnie można spodziewać się 

kontroli celowej, jednakże trzeba poczekać na oficjalną odpowiedź RIO, która 

ma nadejść w ciągu 30 dni od wpłynięcia wniosku.  

Więcej pytań nie było.  

 

6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Bolesławiec o pracy w 

okresie między sesjami.  

Przewodniczący Rady przekazał głos Burmistrzowi Miasta i Gminy Bolesławiec.  

Burmistrz poinformował o następujących działaniach: 
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- Zadanie pn. „Budowa przedszkola w miejscowości Bolesławiec” – prace 

budowlane oraz instalacja sanitarna są na ukończeniu. Na dzień 20.03.2025r. 

planowany jest pierwszy rozruch.  

- Zadanie pn. „Budowa, modernizacja infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w 

gminie Bolesławiec” – od 17.03.2025 wykonawca przystąpiło do wykonania 

inwestycji. Prawdopodobnie do Świąt Wielkanocnych prace na terenie 

Mieleszyna zostaną zakończone.  

W tym miejscu Burmistrz zaapelował do mieszkańców, tam, gdzie są 

przeprowadzane inwestycje wodno-kanalizacyjne oraz drogowe, o 

wyrozumiałość. Burmistrz również poinformował o pojawieniu się prac 

dodatkowych w ramach inwestycji drogowej, na kwotę ponad 100.000 zł.  

W związku z tym zostały przeprowadzone rozmowy ze sołtysami tych sołectw, 

gdzie są prowadzone prace, aby zorganizować zebrania sołeckie, w celu 

przesunięcia środków z funduszu sołeckiego na inwestycje drogowe, aby efekt 

prac posłużył mieszkańcom przez jak najdłuższy okres czasu.  

- Przeprowadzono postępowanie ofertowe na dobór, dostawę i montaż 3 

reaktorów UV przeznaczonych do stabilizacji mikrobiologicznej wody pitnej na 

SUW Żdżary, SUW Mieleszyn i hydroforni w Bolesławcu. 

- Wszczęto postępowanie ofertowe na wykonanie usługi budowy przyłącza 

wody do celów technologicznych obsługi parku i budynku tzw. Kiosku w 

miejscowości Bolesławiec (rynek) oraz budowy przyłącza kanalizacji sanitarnej 

dla obsługi w/w budynku. 

- Wszczęto postępowania ofertowe na wykonanie usługi izolacji zbiorników z 

wodą pitną, zlokalizowanych na terenie stacji uzdatniania wody w miejscowości 

Żdżary. 

- Podpisano umowę na zadanie opracowania 6 projektów miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego dla poszczególnych fragmentów Gminy 

Bolesławiec. 

- Opublikowano w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego uchwały NR 

IX/74/2025 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 28 stycznia 2025 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w obrębie ewidencyjnym Bolesławiec, w gminie Bolesławiec 

- Został podpisany akt notarialny na działkę koło nowobudowanego przedszkola 

w Bolesławcu. Teren został już zagospodarowany m.in. w drogę pożarowa dla 

straży   
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Ponadto Burmistrz uczestniczył: 

-  w Starostwie Powiatowym w spotkaniu na temat obronności w związku z 

wejściem w życie ustawy w sprawie ochrony ludności i obrony cywilnej. 

Ponadto poinformował, że będzie uczestniczył w cyklu spotkań o tematyce 

obronnej.  

- w zawodach halowych MDP organizowanych w Żdżarach.  

- w konsultacjach w Wieluniu, w sprawie Audytu Krajobrazowego. 

Poinformował, że część uwag, które zostały zawarte w uchwale Rady Miejskiej 

została przyjęta, a część odrzucona. Jednakże biuro zajmujące się audytem 

poinformowało, że wiele zapisów zostało zmienionych na łagodniejsze.  

Na koniec Burmistrz przedstawił zaległości:  

Odpady Komunalne 

Stan zaległości za odpady komunalne za lata ubiegłe: 

- na dzień 24.03.2025r. – 77 091,20 zł 

Stan zaległości za odpady komunalne za rok bieżący: 

- na dzień 24.03.2025r. – 35 207,33 zł 

Stan zaległości za odpady komunalne ogółem: 

- na dzień 24.03.2025r. – 112 298,53 zł 

Ilość wystawionych upomnień: 

- od początku roku – 98 szt. 

Ilość wystawionych tytułów wykonawczych: 

- od początku roku - 38 szt. 

 

Informacja z zaległości na dzień 24.03.2025r 

Dział 70005 – gospodarka gruntami i nieruchomościami (czynsz, CO) 

Zaległość dotyczy 2 podmiotów gospodarczych i jednej osoby fizycznej na 

kwotę 522,36zł 

Dział 70007-gospodarka mieszkaniowym zasobem gminy (czynsz, CO) 

Zaległość dotyczy 2 osób fizycznych na kwotę 482,84zł 

Dział 92120 – ochrona zabytków 

Zaległość dotyczy 1 podmiotu gospodarczych na kwotę -14 970,16zł  

Kara umowna na kwotę 14 967,10zł 

Dział 754 75412 – OSP 

Zaległość dotyczy 1 podmiotu gospodarczego – 0,52zł 
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Wykaz zaległości z tytułu zobowiązania pieniężnego na dzień 24.03.2025 – 

169.340,84 zł 

Wykaz zaległości z tytułu podatku od środków transportowych na dzień 

24.03.2025 - 129 881,85 

Wykaz zaległości z tytułu opłat za wodę i ścieki na dzień 24.03.2025r. - 

298 958,74 (Bez SPA 82 631,63 zł)  

 

Otwarcie dyskusji:  

- Radna A. Kmiecik-Gwizdek zapytała o termin przeprowadzonej rekrutacji w 

żłobku. Burmistrz poinformował, że w dniu dzisiejszym została podjęta uchwała 

i procedura zostanie dopiero uruchomiona. Dalej Burmistrz zwracając się do 

mieszkańców, aby uzbroili się w cierpliwość oraz wszystkie informacje będą 

zamieszczane w intrenecie - na stronie urzędu oraz Facebooku. Na chwilę 

obecną zgłosiło się 16 dzieci, a żłobek może przyjąć 24 podopiecznych. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że na dzisiejszym spotkaniu został podjęty 

pierwszy krok. Rekrutacja będzie prowadzona w trybie ciągłym, a uchwała 

wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Łódzkiego.  

- Radny M. Lis poprosił o rozwinięcie tematu uczestnictwa w spotkaniu na temat 

obronności, czy są już jakieś konkretne działania, czy też tylko jest cykl szkoleń 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że na spotkaniu zostały omówione 

zastępcze miejsca szpitalne oraz miejsca schronienia dla ludności, które będą 

wskazywane, a następnie nadzór budowlany jak i Państwowa Straż Pożarna 

będzie weryfikować wskazany obiekt. W pierwszej kolejności mają zostać 

wskazane obiekty użyteczności publicznej. Ponadto każdy z nas powinien we 

własnym zakresie zweryfikować swoją piwnice pod względem miejsca 

schronienia.  

Przewodniczący Rady dopytał środki na ten cel. W odpowiedzi Burmistrz 

poinformował, że z informacji, które otrzymał na innym spotkaniu, są planowane 

środki np. dla straży – PSP i OSP, która będzie w pierwszej kolejności 

zadysponowana do wszelkich klęsk żywiołowych.  

- Przewodniczący Rady zapytał o zatrudnienie w urzędzie. W odpowiedzi 

Burmistrz poinformował, że odeszła Pani Dorota Gnat-Kmiecik, na to miejsce 

od 1 kwietnia została zatrudniona Pani Anna Fuks-Znamiec. Jest to mieszkanka 

naszej gminy, która wcześniej pracowała w Starostwie Powiatowym w 



18 
 

Kluczborku. Została również zatrudniona Pani Marcelina Błach jako pomoc 

administracyjną, na miejsce Pani Agnieszki Cieśla. Zakres obowiązków jest 

dostosowywany według potrzeb i priorytetów.  

- sołtys Sołectwa Bolesławiec – R. Fiączek zapytał, czy gmina jest wstanie 

egzekwować płatności za wodę, aby zmniejszyć zadłużenie.  

W odpowiedzi Pani Kierownik E. Janik poinformowała, że kwota nie jest stałą 

kwotą, mieszkańcy również nie są ci sami, to wszystko ewoluuje. Jeżeli są to 

osoby, które nagminnie nie płacą to wówczas jest możliwość odcięcia wody. 

Trzeba mieć jednak tą świadomość, że w momencie odcięcia wody należy 

mieszkańcowi dostarczyć wodę.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący Rady zamknął punkt i 

przeszedł do punktu siódmego.  

 

 

7. Interpelacje, wnioski, zapytania. 

Przewodniczący Rady odczytał interpelację Radnej S. Jakóbczyk (załącznik 

do protokołu), która dotyczyła remontu drogi do szkoły w Bolesławcu.  

Następnie głos zabrał Radny P. Fikus, który nawiązując do interpelacji 

Radnej S. Jakóbczyk, zaproponował ułożenie kostki brukowej, choćby z 

odzysku w celu poprawienia nawierzchni drogi oraz zaproponował, aby zapytać 

w Rejonie Dróg w Wieruszowie o kostkę na ten cel. W odpowiedzi Kierownik E. 

Janik poinformowała, że zapyta i zorientuje się jaki był by koszt remontu drogi.  

Głos zabrał obecny Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bolesławcu, który 

poinformował, że swego czasu orientował się w kosztach modernizacji drogi. 

Prawdopodobnie niższy koszt był nawierzchni bitumicznej niż z kostki. Ponadto 

Dyrektor poprosił o rozważenia dodania parkingu wzdłuż drogi oraz chodnika 

przy posesji. Poinformował również, że najgorzej jest po deszczu oraz droga 

rzutuje na wizerunek szkoły.    

Korzystając z okazji Dyrektor poinformował, że przysłuchując się zdalnie 

ostatniej sesji Rady Miejskiej, na której zostały omawiane sprawy oświatowe, 

również szkoła w Bolesławcu. Dyrektor zgłosił swój sprzeciw wobec słów, które 

padły na sesji, a mianowicie braku działań szkoły w godzinach i poza godzinami 

lekcyjnymi np. w czasie ferii zimowych. Dyrektor poinformował, że wszystkie 

działania, które są prowadzone w szkole można śledzić na stronie szkoły jak i 
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na Facebooku (na dzień dzisiejszy jest ok. 35 wydarzeń m.in. wycieczki i 

działania profilaktyczne), ale jak to Dyrektor podkreślił, w szkole należy przede 

wszystkim uczyć dzieci. Dyrektor również odniósł się do słów na temat ośrodka 

kultury, który działa na terenie gminy. Dyrektor uważał, że GCK jest dla 

wszystkich dzieci z terenu gminy, również dla dzieci z Bolesławca. Dyrektor 

bardzo się cieszy, że taki ośrodek kultury działa i nie jest to wysługiwanie się, 

tylko jest to współpraca, przykładowo organizacja 11-go listopada. Uroczystość 

jest wspólnie organizowana. Dyrektor zwrócił się do Rady, aby takich słów 

krytycznych nie wypowiadać, ponieważ dotyczy to wszystkich pracowników 

szkoły oraz wszystkich osób, które związane są z placówką.  

Następnie Dyrektor poinformował, że podczas ferii zimowych, zgodnie z Kartą 

Nauczyciela, nauczycielowi przysługuje urlop wypoczynkowy w wymiarze 

odpowiadającym okresowi ferii szkolnych. Zatem jeżeli mają odbywać się 

zajęcia podczas ferii, to trzeba komuś za to zapłacić. Zatem, jeżeli w okresie 

feryjnym jest oferta w GCK, to dlaczego dzieci mają z tego nie skorzystać. 

Ponadto w okresie feryjnym został wykonany remont dachu oraz została 

przygotowana pracownia specjalistyczna. W tym miejscu Dyrektor szkoły 

podziękował, Pani Dyrektor GCK z pracę i trud włożony w zorganizowane zajęć 

podczas ferii. Dalej poinformował, iż ze względu na sytuację finansową szkoła 

ma oszczędzać i dlatego takie decyzje. Za organizacją zajęć w ferie idą środki 

finansowe.  

Szkoła również stara się o zewnętrzne środki, które zostały pozyskane m.in. dla 

czytelnictwa, na zajęcia sportowe „Aktywny do kwadratu”, szkoła współpracował 

przy projekcie zajęć dydaktycznych.  

Następnie Dyrektor poruszył kwestię konsumpcji posiłków w szkole oraz 

odwozu przez autobus do domu. Dyrektor poinformował, że jest długa przerwa 

do tego przeznaczona i czasami jest tak, że dzieci nie zjedzą, bądź zjedzą 

cześć lub w ogóle. Wówczas obiad zabierany jest do domu. Dyrektor prosił, aby 

odwozu uczniów nie łączyć z spożywaniem obiadu. Jednakże, jeżeli będzie 

sygnał, że dzieci potrzebują więcej czasu na zjedzenie obiadu to można 

zastanowić się nad przesunięciem godzin przerw, ale trzeba wziąć pod uwagę 

inne czynniki. Przykładowo nauczyciele dojeżdżają z innych placówek, gdzie 

mamy ustalone mniej więcej te same przerwy. Lekcje są również dostosowane 

do rozkładu jazdy autobusów. Trzeba było by wszystko rozważyć. Jednakże od 

nowego roku, kiedy ruszy przedszkole i żłobek, trzeba będzie od początku 



20 
 

ponownie wszystko ustalić, ponieważ szkoła ma być zaopatrywana w posiłki z 

przedszkola.  

Na koniec Dyrektor zwrócił się do Radych, aby ważyli słowa, ponieważ są 

osobami publicznymi, a słowa mają swoją moc – negatywną lub pozytywną.  

W odpowiedzi Radny P. Fikus poinformował, że słowa wypowiedziane 

podczas ostatniej sesji odnośnie ferii, GCK i szkoły, padły z ust Radnego. 

Jednakże słowa zostały wypowiedziane w odniesieniu do szkoły w Chróścinie, 

ponieważ szkoła organizowała dzieciom półkolonie, wyjazdy, dodatkowe zajęcia 

oraz posiadała ofertę zajęć podczas ferii. Radny również przyznał, że padły z 

Jego ust słowa na temat wyręczaniem się Gminnym Centrum Kultury i 

jednocześnie przyznał, że Pani Dyrektor stanęła na wysokości zadania w 

organizacji zajęć podczas ferii zimowych. Radny przeprosił za te słowa.  

Następnie Radny powrócił do ostatniej sesji, do emocji podczas sesji, gdzie 

radni inaczej podejmowali decyzję na komisji, a inaczej podczas sesji.  

Na koniec jeszcze raz Radny podkreślił, że jego wypowiedź odnosiła się do 

szkoły w Chróścinie. Radny nie był świadomy, że w okresie feryjnym były 

zaplanowane remonty.  

Dyrektor Szkoły poinformował, że każda placówka ma swoją specyfikę. 

Jedna szkoła będzie robić zajęcia w ferie, druga w wakacje, a inna zorganizuje 

obóz językowy. To jest ta specyfika szkół. Ale to co było mówione wcześniej, 

ferie to jest czas urlopu dla nauczyciela. Zatem, jeżeli chcemy organizować 

zajęcia w ferie to trzeba zapewnić środki albo ewentualnie pozyskać, a na 

pewno łatwiej pozyskać środki zewnętrzne szkołom stowarzyszeniowym, niż 

publicznym. Ponadto Dyrektor poinformował, że doskonale wie co się dzieje w 

innych szkołach i cieszy się, że działają, a wypowiadając się w ten sposób o 

szkole to godzi w dobre jej imię.  

Rady P. Fikus odnosząc się do słów Dyrektora przyznał rację, iż szkoła w 

Bolesławcu organizując uroczystość 11-go listopada stanęła na wysokości 

zadania, godnie reprezentując szkołę.  

Przewodniczący Rady zasugerował, aby bezpośrednio należy zapytywać 

w placówce u dyrektora szkoły, wówczas pewne sprawy można ustalić i się 

doinformować.  

Następnie głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że również 

zauważył, iż wokół szkoły w Bolesławcu robi się otoczkę, że szkoła źle działa, a 

jest to błędne. Zostały wprowadzone zajęcia m.in. nauczanie informatyki 
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metodą kodowania co się nie dzieje w innych szkołach. Dalej Burmistrz 

poinformował, że wszystkie zajęcia dodatkowe organizowane w szkołach w 

Mieleszynie, czy w Chróścinie nie są organizowane za darmo. Jednakże, 

należy wziąć pod uwagę to, że są również inne problemy, jak np. cieknący 

dach. W szkole w Bolesławcu zostanie przeprowadzana termomodernizacja 

szkoły, na co zostały pozyskane środki z KPO. Również należy wziąć pod 

uwagę ilość uczniów, bo na pewno jest różnica w prowadzeniu szkoły, gdzie jest 

160 uczniów 30.  

Radny M. Lis zwracając się do Dyrektora poinformował, że 90% Radny 

to są absolwenci szkół z terenu gminy Bolesławiec, zatem chyba nie jest tak 

najgorzej z tzw. poziomem placówki. Ponadto zaproponował, aby członków rady 

rodziców zawieść na Kongres Rady Rodziców, aby zobaczyć co się dzieje w 

innych szkołach.  

Na koniec tematu głos zabrał sołtys sołectwa Bolesławiec proponując, 

aby wszystkie informacje dodawać również na stronę Facebooka gminy, aby 

większa ilość mieszkańców widziała co dzieje na terenie gminy.  

 Kolejnym tematem wywołanym przez Radnego M. Lis był temat 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bolesławiec. Rady zapytał, czy w 

związku z organizowaniem w Wieruszowie II Ogólnopolskiego Kongresu 

Zapobiegania Bezdomności Zwierząt, czy ktoś z urzędu wybiera się na ten 

kongres oraz Radny zapytał, czy zostaną zamieszczone tabliczki informacyjne 

o sprzątaniu po swoich pupilach w miejscach wyznaczonych.   

W odpowiedzi Pani Kierownik E. Janik odnosząc się do zapytania w sprawie 

Kongresu poinformowała, że być może jest takie zaproszenie jednak nie 

kojarzy. Kierownik również poinformowała, że referat doskonale zajmuje się 

bezdomnymi zwierzętami. Odnosząc się do pytania tabliczek, Kierownik 

poinformowała, że tabliczki zostały zmówione w ilości 16 sztuk.  

Na koniec Przewodniczący Rady poinformował o posiedzeniu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych 

do końca kwietnia, poinformował o terminie kolejnej Komisji Rozwoju Gminy i 

sesji w miesiącu maju oraz złożył życzenia świąteczne z okazji Świąt 

Wielkanocnych.  

 

8. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie punktów w porządku obrad i 

zamknął XI Sesję Rady Miejskiej w Bolesławcu. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady  

 

Artur Dulski 

Protokołowała:  

 

insp. M. Kaczmarczyk 
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